

ATELIER BILINGUE EN LINGUISTIQUE THÉORIQUE | BILINGUAL WORKSHOP IN THEORETICAL LINGUISTICS

ABLT-BWTL 18 APPEL AUX COMMUNICATIONS | CALL FOR PAPERS

(Le français suit)

The 18th Bilingual Workshop in Theoretical Linguistics (BWTL) will take place November 20th and 21st at the University of Western Ontario (London, ON). We invite abstracts (250 words) for 20 min talks (+ 10 min for questions) dealing with any topic in theoretical or applied linguistics. As established by tradition, the presentations should be based on works-in-progress only. Students are strongly encouraged to participate.

To submit a paper before November 5th : ABLT.BWTL.2015@gmail.com. Questions regarding the meeting can be sent to the same address.

Important dates:

Deadline for submission: **November 5**

Notification date: November 10

Meeting date: 20-21 November 20-21, University Western Ontario, London.

La 18ième édition de ABLT-BWTL se tiendra les 20 et 21 novembre 2015 à l'Université Western Ontario (London, ON). Nous vous invitons à soumettre un résumé de 250 mots pour une présentation de 20 minutes (plus 10 minutes de questions). Dans l'esprit des rencontres précédentes, ces communications doivent porter sur des recherches en cours dans tous les domaines de la linguistique théorique ou appliquée. Nous encourageons particulièrement les étudiantes et étudiants à soumettre une communication.

Pour soumettre un résumé : ABLT.BWTL.2015@gmail.com. Utilisez la même adresse pour toute question concernant l'atelier.

Organisateurs | Organizers :

François Poiré (UWO)

Darcie Blainey (UofT)

Philippe Gauthier (UWO)

Svetlana Kaminskaïa (UWaterloo)

Robert Mooney (UWO)

Dates importantes :

Date limite pour la soumission des résumés : **5 novembre**

Notification : 10 novembre

Atelier : 20-21 novembre , Université Western Ontario, London.